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نقل و انتقالات

آلومینیوم اراک - هوادار تهران

بازگشت رحمتی به اراک
مهدی رحمتی با شعار جوانگرایی هدایت تیم هوادار 
را برعهده گرفته اما این اتفاق مبارک نباید به قیمت 
قعرنشینی آنها تمام شود. او که سابقه نشستن روی 
نیمکت آلومینیوم را هم دارد یک امتیاز هم برایش 
آنها هفته  غنیمت بزرگی به حساب می آید. چرا که 
آینده بازی سختی را مقابل فولاد در پیش دارند. اما 
مجتبی حسینی پس از باخت سنگین3 - یک مقابل 
مس رفسنجان به چیزی غیر از کسب سه امتیاز این 
بازی خانگی فکر نمی کند. آنها دوامتیازی هستند و 
پیروزی در این بازی قبل از بازی با پرسپولیس جایگاه 

بهتری را برایشان رقم خواهد زد.
 

فولادخوزستان – خیبر خرم آباد

بازی سخت
اما  به پرسپولیس شاید قابل پیش بینی بود  باخت 
یحیی گل محمدی امروز باید برنده شود. او پس از 
چند هفته موفق به فسخ قرارداد بازیکنان خارجی اش 
شد و با نفراتی هم که در اختیار دارد انتظارات هواداران 

تیمش را افزایش داده است. 
و رضا  تیمی آسان نیست  برای هیچ  اهواز  بازی در 
اشراف  موضوع  این  به  خوب  خیلی  هم  مهاجری 
بل  قا نتیجه  وز  مر ا تا  د  با خرم آ خیبر  با  و  ا  . رد ا د
دفاعی را کسب کرده و اگر از فولادآره نا هم با امتیاز 
خیبری ها  است.  داده  انجام  را  بزرگی  کار  برگردد 
مقابل  سخت  بسیار  خانگی  بازی  یک  آینده   هفته 

تراکتور دارند.
 

چادرملو- نساجی

طعم میزبانی برای نماینده یزد
را برای ساکت  باخت خانگی مقابل گل گهر شرایط 
الهامی در نساجی سخت کرد. البته او به لطف قهرمانی 
جام حذفی و نگه داشتن این تیم در لیگ برتر فصل 

گذشته جایگاه خوبی میان هواداران دارد. 
اما به هرحال باید نتیجه بگیرد و اگر روند امتیازدهی اش 
ادامه پیدا کند کار به مراتب سخت تر می شود. از طرفی 
اخراج موقت محمد عباس زاده از تیم هم به مشکلات 
این تیم اضافه کرد. اما سعید اخباری که حالا برای 
اولین مرتبه میزبانی در لیگ برتر را تجربه می کند و 
شرایط خوبی هم در جدول ندارد فقط به دنبال سه 

امتیاز بازی است.

وینگر پرسپولیس چادرملویی شد
وینگر جوان و زیر 23سال تیم پرسپولیس که فصل 
گذشته از آکادمی این تیم به جمع بازیکنان بزرگسال 
مورد  در  گاریدو  کارلوس  منفی  نظر  از  پس  رسید، 

حضورش در فصل جاری، اردوی قرمزها را ترک کرد. 
بازی  راست  و  وینگر چپ  بادپا که در پست  محمد 
جمع  به  اردکان  چادرملو  با  توافق  از  پس  می کند، 
شاگردان سعید اخباری ملحق شد تا از این هفته و 

در دیدار با نساجی مازندران، برای این تیم بازی کند.

5 فوتبال ایران

همزمان با شـــروع هفتـــه چهارم لیگ 
برتـــر، تغییراتی تـــازه در قانون ســـقف 
قراردادهای لیگ اعمال شـــده اســـت. 
ایـــن تغییـــر البته فقـــط شـــامل حال 
نماینـــدگان ایـــران در لیـــگ نخبـــگان 
و لیـــگ قهرمانـــان آســـیا می شـــود و 
بـــرای اینکه قـــدرت خریـــد بین  المللی 
و   1/3 اجـــازه  یابـــد،  افزایـــش   آنهـــا 
یـــک میلیـــون دلار هزینه کـــرد تـــازه، 
اضافـــه بـــر آنچـــه پیش تـــر بـــرای آنان 
تعیین شـــده بود، صادر شـــده اســـت. 
تغییـــری که در نـــگاه نخســـت، مثبت 
به نظر می رســـد امـــا چون بســـیار دیر 
در مورد آن اتخاذ تصمیم شـــد، شروع 
اجـــرای دیرهنـــگام آن نیـــز از ســـوی 
باشـــگاه های ذی نفـــع دارای ثمراتـــی 
نخواهد بود که در صورت اجرای آن در 
زمانی درســـت می توانست در بر داشته 
باشـــد. در فاصلـــه فقط یکـــی دو روز تا 
شـــروع مرحله گروهی دو لیگ آسیایی 
مورد بحث، پرســـپولیس، اســـتقلال، 
ســـپاهان و تراکتور کـــه در این میادین 
حاضرنـــد، کدام خرید حســـاب شـــده 
و مبتنی بـــر مطالعه و بررســـی دقیق و 
نشـــأت گرفتـــه از یک کار کارشناســـانه 
را می تواننـــد انجـــام بدهند کـــه منجر 
بـــه خریـــداری مناســـب ترین بازیکن و 
انجـــام بهینه این کار و تقویت اساســـی 
ســـطح کیفـــی کارشـــان باشـــد. هـــر 

اقـــدام از این دســـت و هرگونـــه امکان 
اضافی بـــرای جذب بازیکنـــان خارجی 
ابتـــدای  بایـــد در همـــان  باکیفیـــت 
تابســـتان صورت می پذیرفـــت تا چهار 
نماینده آســـیایی ما با جمع بندی همه 
مســـائل فنی و محاســـبه دقیق مخارج 
تقویـــت خود بهترین نفـــرات ممکن را 
که با وســـع مالی شـــان بخواند، جذب 
کننـــد. بنابراین مجوز میلیـــون دلاری 
جدید صادر شـــده برای آنهـــا مصداق 
کامل ضرب المثل نغـــز و قدیمی ایرانی 
»نوشـــداری پـــس از مـــرگ ســـهراب« 

. ست ا
 

چه یک میلیون، چه صد میلیون
هـــر چهـــار باشـــگاه ایرانـــی حاضر در 
لیگ نخبگان و لیگ قهرمانان آســـیا 
کـــه این هفتـــه طی روزهای دوشـــنبه 
تـــا چهارشـــنبه بـــه میـــدان می روند، 
البتـــه خریدهـــای خارجـــی خوبـــی 
داشـــته اند اما اگر آنها را با سبد خرید 
رقبایشـــان و بویژه تیم هـــای ثروتمند 
غرب قـــاره قیـــاس کنیـــد، می بینید 
که فاصله فنـــی و کیفی بین دو طرف 
بســـیار زیـــاد اســـت و بعضـــی نفرات 
ملحق شـــده بـــه باشـــگاه های مزبور 
چند ســـر و گـــردن از صیدهـــای تازه 
خارجی نمایندگان ما بالاتر هســـتند. 
آبی هـــای تهرانی با مهاجمان خارجی 
زبـــده ای کـــه تـــازه جـــذب کرده اند و 
همچنین خارجی هایـــی مثل بلانکو 
و ماشـــاریپوف کـــه از فصـــل پیش در 
خدمـــت داشـــتند، آشـــکارا بـــر توان 
تهاجمی خـــود افزوده انـــد اما الحاق 
دیرهنـــگام خریدهای جدیدشـــان به 

در فاصله 
فقط یکی دو 
روز تا شروع 

دو لیگ 
آسیایی، 

پرسپولیس، 
استقلال، 

سپاهان 
و تراکتور، 

کدام 
خریدشان 

حساب شده 
و مبتنی 

بر مطالعه 
و بررسی 

دقیق 
خواهد بود

مدیر عامل استقلال خوزستان: برای سوگلی ها سوپرلیگ بگذارید!میزبانی آسیایی تراکتور در هاله ای از ابهام

ایرادات  نشدن  برطرف  صورت  در 
 ، یز تبر  ) ره ( مام ا دگار  یا زشگاه  ور
ت  بقا مسا ر  د ر  کتو ا تر نی  با میز
آسیا  باشگاهی  فوتبال  دوم  سطح 
تهدید خواهد شد. مدیران فوتبالی 
همچنان  کشور  استان های سراسر 
درحال انجام کارهای لازم برای تجهیز 
ورزشگاه ها هستند تا این استادیوم ها 
سیستم  از  استفاده  برای  مشکلی 
کمک داور ویدیویی )VAR(یا میزبانی 
از مسابقات آسیایی نداشته باشند. 
ی  تیم ها  ، رش ا گز ین  ا س  سا ا بر
تجهیزات  نصب کننده  و  مهندسی 
ر  د یی  یو ید و ر  و ا کمک د سیستم 
ورزشگاه های امام خمینی )ره( اراک، 
فولادشهر  و  قزوین  آزادگان  سردار 
اصفهان مستقر شدند. کارهای لازم 
برای تهیه و استقرار سه دوربین در 

ورزشگاه های اراک و فولادشهر انجام 
شده، اما این اتفاق هنوز در استادیوم 
خ نداده است. قرار است  قزوین ر
امروز دوربین ها در ورزشگاه سردار 
آزادگان قزوین نصب شود.  تاکنون 
VAR ورزشگاه یادگار امام)ره(  اتاق 
تبریز آماده شده است. با این حال 
اگر نور این استادیوم به دوهزار لوکس 
نرسد و اسکوربرد ورزشگاه قابلیت 

K4 نداشته  پخش تصاویر با کیفیت 
باشد، میزبانی تراکتور در ورزشگاه 
لیگ  ت  بقا مسا ر  د د  خو نگی  خا
2 تهدید می شود.  قهرمانان آسیای 
سپاهان روز 10مهر در هفته نخست 
مسابقات سطح دوم فوتبال آسیا از 
استقلال تاجیکستان میزبانی می کند 
11مهر پذیرای موهون  و تراکتور روز 

باگان هند خواهد بود.

کیوان بابادی مدیرعامل باشگاه استقلال 
خوزستان، در واکنش به افزایش سقف 
بودجه چهار نماینده ایران در لیگ های 
نخبگان و قهرمانان آسیا از سوی مهدی 
تاج رئیس فدراسیون فوتبال اظهار کرد: 
»هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال خودشان 
متمول  تیم های  برای  و  کنند  راحت  را 
سوپرلیگ برگزار کنند. تیم های سوگلی 
بروند در سوپرلیگ بازی کنند و تیم های 
دیگری مثل استقلال خوزستان هم یک 
فعلی  برتر  لیگ  همان  در  پایین تر  لیگ 
بابادی تصریح کرد: »برای  بازی کنند.« 
تیم هایی که بودجه های کلان در اختیار 
دارند و به اسم حضور در آسیا بودجه آنها 
افزایش چشمگیری پیدا می کند سوپرلیگ 
بهتر است، چون دیگر تیم ها نمی توانند 
سهمیه  کسب  یا  قهرمانی  برای  شانسی 
داشته باشند. آنها تافته جدا بافته هستند، 

تیم هایی  دارند.  بیشتری  بودجه  چون 
مثل استقلال خوزستان هم در لیگ برتر 
بازی کنند و به اندازه توان مان به رقابت 
دیگر  تیم   ۱۲ بودجه  افزایش  بپردازیم. 
برای آنکه فاصله کمتری با تیم های سوگلی 
داشته باشند جوابگو نیست، چون اکثر این 
تیم ها نمی توانند بودجه بیشتری صرف 
کنند. هر تیمی به اندازه توان خود هزینه 
می کند و سقف بودجه برای تیم هایی است 

که وضع مالی بهتری دارند. همه تیم های 
هزار  بودجه  نمی توانند  که  برتری  لیگ 
میلیاردی یا بالاتر صرف کنند. استقلال، 
سپاهان، پرسپولیس، تراکتور و یکی دو 
بیشتری  بودجه  و  دارند  پول  دیگر  تیم 
لیگ  تیم های  همه  اما  می کنند،  صرف 
برتری چنین بودجه ای ندارند. این عدالت 
نیست، چون شرایط رقابت تیم ها با هم 

برابر نیست.«

واکنشسوژه

وقتی فدراسیون با تأخیر از خواب بیدار شد

دگردیسی مفید قانون سقف بودجه
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علی ســـامره ســـرمربی مـــس کرمان با اشـــاره 
بـــه پیـــروزی در هفتـــه اول لیگ درباره شـــرایط 
تیمـــش می گوید: »نتیجه گرفتـــن در بازی های 
اول کـــه معمولاً اســـتارت مســـابقات هســـتند، 
ســـخت اســـت چون بازیکنان بعد از دو سه ماه 
اســـتراحت وارد فضای جدی مســـابقه شده اند 
خود به خـــود حالت عادی مســـابقات را ندارد. 
این طور تصور کنید که شـــاید برخـــی بازیکنان 
هنوز خـــواب باشـــند. در چنین حالتـــی انجام 
مســـابقه سخت می شـــود و بازیکنان آن طور که 
باید و شـــاید نمی توانند در خدمت تیم باشند. 

خدا را شـــکر بازی خوبی بود. در نیمه اول همه 
چیز پایاپای دنبال شـــد و هر دو تیم موقعیت و 
شـــانس گلزنی داشـــتند. در نیمه دوم بچه های 
ما بـــا تمرکز بهتـــری کار کردند و توانســـتیم دو 
مرتبـــه دروازه حریـــف را بـــاز کنیـــم و در نهایت 
برنـــده بـــازی شـــویم. از ایـــن برد خوشـــحالیم 
ولـــی تیم مـــا هنوز خیلـــی کار دارد. حدود ســـه 
هفتـــه بـــه شـــروع مســـابقات بـــود که تیـــم را 
بدون هیـــچ بازیکنی تحویل گرفتـــم. تا بازیکن 
جـــذب کردیـــم و آنهـــا دور هم جمع شـــدند و 
تمرینـــات بدنی و تاکتیکی انجـــام دادند، فصل 

جدید شروع شـــد. رســـیدن به هماهنگی لازم 
زمان بـــر اســـت ولی بـــا این حال مـــا تلاش مان 
را می کنیـــم تا تیـــم هفته به هفته بهتر شـــود.« 
او با اشـــاره به مشـــکلات این تیم قبل از شروع 
فصـــل این طـــور می گویـــد: »متأســـفانه مـــس 
بـــه حـــال خودش رهـــا شـــده بـــود و همین که 
از 25 بازیکـــن فصـــل پیـــش 20 نفر جدا شـــده 
بودند نشـــان دهنده این اســـت کـــه توجهی به 
این تیم نشـــده. بـــا توجه بـــه اینکه تیـــم را دیر 
تحویـــل گرفتیم وقتی وارد بـــازار نقل وانتقالات 
شـــدیم اکثـــر بازیکنان تیم شـــان را مشـــخص 

کـــرده بودنـــد و اصطلاحاً مارکت خالـــی بود. با 
این حال ما ســـعی کردیـــم بهترین هـــا را جمع 
کنیم. هدف اول ما انســـجام و همدلی اســـت و 
در ادامـــه تلاش مـــان را می کنیم، تیـــم بهترین 
نتایـــج را بگیـــرد. برنامـــه من در مـــس کرمان 
دوساله اســـت. هدف اصلی این است که مس 
کرمـــان را به روزهـــای اوجـــش برگردانیم چون 
مردم کرمـــان لیاقت ایـــن را دارند تا تیم شـــان 
را بـــا حـــال خـــوب ببیننـــد. شـــک نکنید مس 
کرمـــان این توانایی را دارد تـــا به یکی از بهترین 

تیم های فوتبـــال ایران تبدیل شـــود.«

تیـــم فوتبـــال چادرملو پس از کســـب 
مقام دوم لیـــگ آزادگان بـــه لیگ برتر 
صعود کـــرد و پـــس از ۲۰ ســـال دوباره 
تـــب داغ هیجـــان فوتبـــال در میـــان 
مردمان کویر معنا پیـــدا کرد. اما پیش 
از آغاز لیگ برتر ستاد استانداردسازی 
ورزشگاه ها با ارســـال نامه ای به هیأت 
فوتبـــال یـــزد، ایرادهـــای مختلفـــی از 
ح و  ورزشـــگاه شـــهید نصیـــری مطـــر

هشـــدار داد در صـــورت رفـــع نشـــدن 
این ایـــرادات یـــزد نمی توانـــد میزبان 
لیـــگ برتـــر باشـــد. بـــه دنبـــال ایـــن 
موضـــوع مســـئولان اجرایی و ورزشـــی 
اســـتان بـــا جدیت بـــرای اخـــذ مجوز 
میزبانـــی ورزشـــگاه شـــهید نصیـــری 
یـــزد از رقابت هـــای لیـــگ برتـــر تلاش 
خـــود را آغـــاز کردنـــد و اکنـــون پس از 
دو مـــاه تـــلاش شـــبانه روزی، پـــس از 
بازدید »امیرحســـین روشنک« مسئول 
مسابقات لیگ برتر فدراسیون فوتبال 
ایـــران از ورزشـــگاه شـــهید نصیـــری، 
تیـــم چادرملـــو  مشـــخص شـــد کـــه 
اردکان قـــادر خواهـــد بـــود بازی هـــای 
خانـــه خـــود را در یـــزد برگـــزار کنـــد. 
ایـــن اتفاق بعـــد از آن کـــه اولین بازی 

خانگـــی چادرملـــو مقابل شـــمس آذر 
در ورزشـــگاه دســـتگردی انجـــام شـــد 
اما حـــالا بهترین فرصـــت را در اختیار 
شاگردان ســـعید اخباری قرار داده که 
در کنـــار هـــواداران پر شمارشـــان بازی 
خوبـــی مقابل نســـاجی ارائـــه دهند.

 
خبری از پاداش ها نیست

هنـــوز یادمان نرفتـــه کـــه در عصر روز 
21 خـــرداد و بعـــد از پیـــروزی چادرملو 
مقابـــل دریـــای بابل برخی مســـئولان 
تیم در میان هوادارانی که خودشان را 
به داخـــل چمن رســـانده بودند وعده 
پرداخـــت مطالبـــات و پاداش هـــای 
بازیکنان را دادند. امـــا تا امروز که آنها 
بـــرای بازی چهارمین بـــازی لیگ آماده 

می شـــوند هیـــچ خبـــری از پاداش ها 
نیست. حتی شـــنیده شده که باشگاه 
قســـط اول بازیکنـــان را بـــرای فصـــل 
جدید به طـــور کامل پرداخـــت نکرده 
است. مسئولان باشـــگاه چه بخواهند 
و چـــه نخواهنـــد ایـــن موضـــوع تأثیر 
منفـــی مســـتقیمی روی عملکـــرد تیم 

می گـــذارد.
 

مصدومیت های طولانی بازیکنان کلیدی
با اینکه در فصـــل نقل و انتقالات چند 
بازیکـــن داخلی و خارجی بـــا چادرملو 
قـــرارداد بســـتند امـــا ســـعید اخباری 
بـــرای چیدمـــان اصلـــی، 4-3 بازیکن 
کلیـــدی اش را در اختیـــار نداشـــت. 
رضـــا محمودآبـــادی کـــه در بازی های 

فصل گذشـــته لیـــگ آزادکان 12 گل زد 
و 12 پـــاس گل هـــم داده بـــود از ناحیه 
دوقلـــو دچـــار مصدومیـــت شـــد و در 
جریان یکی از تمرینات شـــدت گرفت 
و مشـــخص نیســـت برای بـــازی امروز 
هم شرایط مســـابقه را داشـــته باشد. 
ســـعید محمـــدی مدافـــع راســـت و از 
بازیکنـــان ثابـــت فصـــل گذشـــته هم 
به دلیـــل مصدومیـــت بازی های لیگ 
را تا امـــروز از دســـت داده و شـــاید در 
بـــازی امـــروز هـــم در ترکیـــب اصلـــی 
نباشـــد. رضا دهقان هم که در جریان 
یکـــی از بازی هـــا از ناحیـــه ســـر دچار 
ضرب دیدگی شـــده بود هنوز شـــرایط 
ایـــده آل برای بازی را به دســـت نیاورده 

. ست ا

۲۰بازیکن از تیم ما جدا شده اند

سامره: به جمع بهترین ها برمی گردیم

جمـــع نفـــرات قبلـــی و وقـــت اندک 
بـــرای هماهنـــگ شدن شـــان  آنهـــا 
بـــا بـــازی گروهـــی تیـــم، اثرگـــذاری 
آنهـــا را کاهـــش داده اســـت. چنیـــن 
مســـأله ای کـــم و بیش ســـه نماینده 
دیگـــر مـــا را هـــم آزار می دهـــد و یک 
بـــار دیگـــر ما بـــازی جذب درســـت و 

مؤثـــر بازیکنـــان باکیفیـــت خارجی را 
پیشـــاپیش به رقبای خود باخته ایم. 
بـــا ایـــن اوصاف، چـــه فرقـــی می کند 
که فدراســـیون مجـــوز هزینه کرد یک 
میلیون دلاری جدیدی را شامل حال 
نماینـــدگان مـــا کـــرده یـــا 100 میلیون 
دلاری را، زیـــرا اگـــر رقـــم کمـــک مقرر 

عـــدد دوم هـــم بـــود، فرصتـــی برای 
وجـــود  آن  از  درســـت  بهره گیـــری 
نداشـــت و چیـــزی بر مایه هـــای فنی 
تاکتیکـــی  توانایی هـــای  فـــردی و  و 
باشـــگاه های ما در کوتاه مدت اضافه 
نمی کـــرد. چنین چیـــزی فقط زمانی 
امکان پذیـــر می شـــد کـــه نمایندگان 

ایـــام »پیش فصـــل«  از شـــروع  مـــا 
می دانســـتند دقیقاً چه میزان بودجه 
در اختیـــار دارند و چقـــدر می توانند 
خـــرج کنند تـــا ســـبد خریدشـــان را 
بـــه طـــور دقیـــق براســـاس ســـرمایه 
و امکانـــات خـــود و نـــرخ بازیکنـــان 

خارجـــی تنظیـــم کنند.

دغدغه های اخباری در چادرملو

پاداش هایی که پرداخت نشد، مصدومانی که نرسیدند

گزارش خبری

حسین برزگر  یاری
روزنامه نگار


